
Balleskolen 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 8. august 2020 klokken 15.00-17.30 

 
Sted: Balleskolen. Vi mødes i biologilokalet. 
Mødeleder: Susanne Gade Clausen. Ordstyrer: Ulrik Skousbøll Christensen 

Dagsordensansvarlig: Susanne Gade Clausen 

 

Deltagere:  

Forældrerepræsentanter: Susanne Gade Clausen, Rikke Bach Andersen, Jacob Vestersager 

Engdal  

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Eriksen, Conni Maach 

Elevrepræsentanter: (ikke inviteret med, pga. pkt. 3 og pga. sommerferie) 

Sekretariat/skoleledelse: Pia Nielsen, Gry Sand Bøgh, Vibeke Rod 

Desuden deltager skolechef Thomas Born Schmidt ved punkt 1-2-3. 

Afbud: Rikke Kraskow, Dorte Vestergaard Christensen, Ulrik Rønne Antonsen. 
 

REFERAT 
 

 Intro 
Orientering 1. Velkomst: Indledning og anledning 

v. Susanne 

 

Inkl. præsentation af skolechef Thomas Born Schmidt. 

 
Beslutning 

 
2. Godkendelse af dagsorden & punkter til eventuelt 
v. Susanne 

 

Godkendt. 

Punkt 6 udsættes.  

 
  

Drøftelse 3. Samarbejde i bestyrelsen 
Skolechef Thomas Born Schmidt er mødeleder på punktet. 

 

Opfølgende tilbagemelding til skolechefen fra vores ekstraordinære 

bestyrelsesmøde den 15. juni 2020 vedr. bekymringsbrevet. 

 

Vi gennemførte en proces.  

 

Thomas deltager på et kommende bestyrelsesmøde og kommer med et oplæg. 

Vi sætter vores årshjul i bero, indtil vi er klar til at genoptage arbejdet med 

den.  

 



Dagsorden næste gang er - 

1. Samarbejdet i bestyrelsen 

2. Eventuelt hastesager, som er nødvendige at behandle  

3. Vi beslutter datoer for vores møderække for resten af skoleåret 

Pia vælger en dato, hvor så mange som muligt kan komme og sender meddelelse ud om 

datoen. Det bliver i september.    

 

Bilag: Notat fra tilbagemeldingsmøde 23.06. 

 
Beslutning 4. ”Tillæg til Kvalitetsrapport 2018-19”  

v. Susanne 

 

Skoleafdelingen har sendt materiale til udtalelse i skolebestyrelserne.  

Korrektion pga. enkelte fejl i tabellen over planlagte afvigelser af reglerne om 

mindste varighed af undervisningstiden i 2019/20 (pkt. 2.0, side 1). Materialet 

er derfor genfremsendt 2. juli i en tilrettet udgave. 

 

Svarfristen er 21. august. Alle er velkomne til at fremsende evt. pointer til 

formanden, og så drøfter og derpå beslutter vi på mødet, hvordan vi vil svare, 

og hvem vil stå for afsendelsen. 

 

SB besluttede denne udtalelse: 

Vi bemærker under punkt 4, at skolerne har brugt økonomien og mulighederne 

for timereduktion på det samme: ekstra voksne til at understøtte 

undervisningen. Lokalt kan det være svært at se en tilførelse af midler i den 

komplekse økonomi. 

 

Pia svarer på mailen med høringssvaret.  

 

Bilag: Tillæg til kvalitetsrapport 
 

Beslutning 

 
5. Budget 2020 III: Godkendelse 
v. Pia 

 

SB får fremlagt et budget til godkendelse, hvor der ikke er underskud (og 

overblik over, hvilke korrigerende handlinger der er lavet, især omkring 

bemandingen – ’de varme hænder’). 

SB drøfter budgettet.  

Derefter godkendes budgettet (eventuelt med justeringer på mødet), eller SB 

beder ledelsen om at fremlægge et nyt budget i april, efter pointer fra 

drøftelsen på mødet.  

 

Udsat. 

 

Bilag: 

• Budget 2020 (samlet overblik) 



• Budgetopfølgning (regnskab 2019) 

• Proces for budgetarbejdet i SB. 

 
Beslutning 6. Procedure for forældrehenvendelser til SB 

v. Pia 

 

På baggrund af drøftelse og pointer på februarmødet, har Pia efter aftalt 

udarbejdet et forslag til arbejdsgang og procedure. 

På mødet drøfter vi bilaget, justerer og godkender, hvis det er muligt. 

Vi aftaler, hvor beskrivelsen skal ligge, og hvordan vi gør opmærksom på den.  

 

Vi aftaler desuden, hvordan vi nu går videre med de henvendelser, vi har 

liggende. 

 

Udsættes. 

 
Beslutning 

 
7. Møderækken for kommende SB-møder 
v. Susanne 

 

Se punkt 3. 

 
Orientering 

 
8. Elevrådsrepræsentanter 
v. Susanne 

 

Skolebestyrelsen vil desuden gerne sikre, at der bliver valgt 

elevrådsrepræsentanter fra alle klasser (såfremt dette ikke allerede har fundet 

sted), samt repræsentanter til skolebestyrelsen, og at arbejdet med både det 

store og det lille elevråd fortsætter. Bestyrelsen stiller sig gerne til rådighed for 

en introduktion til skolebestyrelsesarbejdet. 

 

Elevrådsarbejde gennemføres som vi plejer. 

 

Bilag: Elevråd på Balleskolen 

 
 Outro 

Beslutning 9. Punkter til næste gang 
v. Susanne 

 

Se punkt 3. 

 

Bilag:  

• Årsplan for SB 2019-2020 

 
Orientering 10. Eventuelt  

 

 



 Næste møder 

 

Se punkt 3. 

 

 

Ordstyrere: 

August: Ulrik S, september:  oktober: november: , januar:  

februar:  marts:  april: , maj:, juni:  

 Til skriftlig orientering: 

• Projektet: ”Fælles om børn og unge”: ”Kick-off-møde” den 17. august i 

Balle Forsamlingshus kl. 19-20 ved projektleder Malene Steinche Kjær, 

Projekt Nærmiljø: Etablering af et lokalsamfundsforum i tilknytning til 

projektet. Den overordnede beskrivelse af projektet 

her: https://silkeborg.dk/Borger/Sundhed-omsorg-og-sygdom/Sundhed-og-

forebyggelse/Projekter   

• ”Balle er i den grad 'outdoor'!” Lokalrådet afholder den 15. september 

informationsmøde sammen med kommunen, hvor byplanlægning / 

kommuneplan debatteres.  

 
 
 

https://silkeborg.dk/Borger/Sundhed-omsorg-og-sygdom/Sundhed-og-forebyggelse/Projekter
https://silkeborg.dk/Borger/Sundhed-omsorg-og-sygdom/Sundhed-og-forebyggelse/Projekter

